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امتیاز - لیلا پاشــایی: مدیــرکل راهداری و حمــل و نقل جاده ای 
آذربایجان شرقی در بازدید از پایانه بار تبریز گفت: جهش تولید با مشارکت 
مردم با حرکت جهادی رانندگان وســائط نقلیه سنگین در رساندن تولیدات 
کارخانجات و کالاهای اساســی به دســت مردم تحقق می یابد. اورجعلی 
علیزاده با اعلام این مطلب افزود: توسعه و تعالی صنعت حمل و نقل جاده 
ای در گرو تلاش خستگی ناپذیر و عزم جدی تلاشگرانی است که همواره 

در کلیه صحنه های انقلاب اســلامی با وجدان بیدار و خلاق حرفه ای در 
راه خدمت رسانی به مردم حضور داشته و اکنون نیز همچنان در این عرصه 
وســیع و در حرکت به سوی قله های فتح و ظفر و سر بلندی ملت شریف 
ایران فعال هســتند. مدیرکل راهــداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان 
شرقی اضافه کرد: در سال گذشته ۲۴ میلیون تن کالا توسط ناوگان حمل 
و نقل باری استان به نقاط مختلف کشور حمل شده است که این آمار بیش 

از ۱۰ درصد نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۲ افزایش داشته است. علیزاده 
همچنیــن بر تلاش اداره کل راهــداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان 
شــرقی برای نو سازی ناوگان حمل و نقل باری استان تاکید کرد. مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان و هیات همــراه در این برنامه از 
بخــش های مختلف پایانه بار تبریز بازدید کرده و ضمن دیدار با رانندگان 

وسائط نقلیه سنگین از نزدیک در جریان مسائل آنها قرار گرفت.

شعار سال ۱۴۰۳ با حرکت جهادی رانندگان محقق می شود 
در حوزه حمل و نقل جاده ای؛

شهرستان
اخبار کوتاه 

امتیــاز- عزیزی: لیلا توزنده جانی مدیر فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی شهرستان نظرآباد با اشاره به اینکه فرهنگ  و هنر شامل 
عموم مردم  می شــود گفت: همه انسان ها دارای فرهنگ و هنر 
خاصی بوده و اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی به عنوان یکی از 
اصلی ترین متولیان حوزه فرهنگ و هنر، وظیفه سیاســت گذاری 
در زمینه های اطلاع رســانی، اشــاعه فرهنگ اسلامی دارد.  لذا 
بعنوان سرپرســت این اداره ســعی کردم از همان روزهای اولیه 
انتصــاب در راســتای وظایف تعیین شــده ضمن ســاماندهی 
هنرمنــدان و تکمیل بانک اطلاعاتی اصحاب رســانه گام های 
در جهت تعامل بیشــتر با این عزیــزان و همچنین حفظ آنها در 
شهرستان را بردارم چرا که اعتقاد دارم حفظ و پرورش نیروهای 
بومی می تواند کمک به معرفی فرهیختگان حوزه های مختلف 

هنری شهرستان داشته باشد.
وی در ادامه به فعالیت اولین گروه هنری معلولین توانخواه هم 
اشــاره کرد و گفت: همانطور که در اول صحبت های خود اشاره 
کردم هنر و مهارت آموزی متعلق به همه اســت، توجه به قشر 
معلول و حمایت از آنهــا از اولویت های کاری بنده بود و در این 
راستا اولین گروه هنری توانخواه در شهرستان تشکیل و بصورت 
رسمی فعالیت خود را شروع  کردند که توانستند در نمایش خوانی 
استانی شرکت و کسب مقام داشته باشند و روزهای شنبه مهارت 

آموزی هنری این عزیزان ادامه دارد.
شایان ذکر اســت  درحال حاضر انجمن هنرهای نمایشی با 5 
گروه هنری، انجمن خوشنویســان و تجسمی، بیش از ۱۱ گروه 
موسیقی سنتی و عاشــقیلار بصورت منسجم در نظرآباد فعالیت 

دارند.
وی تاکیــد کرد: ســاماندهی گروه های هنــری و اجرای تئاتر 
خیابانــی و تولید آثار فاخر برای مناســبت های مختلف یکی از 
دغدغه های من بعنوان یک مدیر بومی اســت و تلاش می کنیم 
استعدادهای شهرســتان را معرفی و حفظ کنیم. به عنوان نمونه 

در جشنواره ملی تئاتر رضوی، از استان البرز هنرمندان شهرستان 
نظرآباد خوش درخشیدند که باعث سرافرازی و معرفی شهرستان 
نظرآباد در جشنواره کشوری است. نمایش»آبگینه« به کارگردانی 
مریم رضازاده  از ۱۳ تا ۲5 اردیبهشت  به مناسبت دهه کرامت در 

فرهنگسرای هنر نظرآباد به صحنه می رود.

همچنین  تشــکیل بانک اطلاعاتی خبرنگاران و فعالان فضای 
مجازی، و برنامه ریــزی کلاس های آموزشــی از دیگر اهداف 
مجموعه بود، که نوید را هم بدهیم این کلاس ها از اردیبهشــت 

برگزار می شود. 
همچنین برگزاری کارگاه های آموزشــی فضای مجازی، سواد 
رســانه، برگزاری دوره های اســتعدادیابی و کارگاه نویسندگی، 
تصویرســازی یکــی از داســتان های قرآنی، تولیــد و حمایت 
ســرودهای انقلابی از دیگر برنامه های عمومی اســت که نیمه 

اول سال اجرا می گردد.
وی در پایان از تعامل مســئولین شهرســتان تشــکر کرد و 
گفــت: قطعا برنامه هــای فرهنگی و هنری نیــاز به کمک و 
همراهی همه دســتگاه های اجرایی و خدمات رسان شهرستان 
دارد، از همین جــا از همراهــی و همدلــی مســولین ادارات 
شهرســتان قدردانی میکنم که سهمی در برگزاری برنامه های 
فرهنگــی و هنــری اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی دارند. 
همچنین از فرماندار، شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر، 
سپاه ناحیه بسیج تشــکر ویژه دارم بخاطر حمایت های مادی 
و معنــوی از هنرمندان که برای اولین بار برنامه عیدانه هنری 
و همایــش نمایش های مذهبی درســال جــاری برای مردم 
هنردوســت شهرســتان نظرآباد به صورت منسجم  برگزار و 
مورد اســتقبال خوب مــردم قرار گرفت. در آخــر برای همه 
این بزرگــواران آرزوی توفیقات روزافزون دارم، قطعا حمایت 
از آثار فاخر هنرمندان باعث رشــد و توســعه فرهنگ وهنر و 

باشد. نظرآباد می  معرفی شهرستان 

 فراخوان نخستین دوره المپیاد ملی 
آموزش هنر در سیستان و بلوچستان منتشر شد

امتیاز- عباس نژاد: مدیرکل فرهنگ و ارشاداســلامی 
سیستان و بلوچســتان گفت: فراخوان نخستین دوره المپیاد 
ملی آموزش هنر در ۲ بخش آموزشــگاه های آزاد هنری و 

هنرستان ها در استان منتشر شد.
علی ســرگزی اظهار کــرد: نخســتین دوره »المپیاد ملی 
آموزش هنر« در بخش های آزاد هنرهای تجسمی، نمایشی 
و موســیقی آغاز بــکار کرده و هدف از این المپیاد، کشــف 
استعدادهای هنری بویژه در میان نوجوانان و جوانان، تشویق 
و آمــوزش کار تیمی و گروهی، ارائه شــناخت به خانواده ها 

در زمینه فرصت های رشد فرزندان در رشته های هنر است.
وی بــا بیان اینکه، این المپیــاد در ۲ بخش در نظر گرفته 
شــده، افزود: بخش اول آموزشــگاه آزاد هنری شامل گروه 
هنرهای تجســمی )گرافیک نقاشــی و طراحی(، هنرهای 
نمایشی _ موسیقی )موســیقی ایرانی و موسیقی جهانی( و 
خوشنویسی )نستعلیق – شکسته نستعلیق( است و همچنین، 
بخش دوم هنرستان ها هستند که شامل رشته های نوازندگی 
ســاز ایرانی، نوازندگی ســاز جهانی، گرافیک و نقاشی، پویا 

نمایی، سینما و نمایش است.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی سیستان و بلوچستان با 
تاکید بر اینکه مخاطبان المپیاد، هنرجویان آموزشــگاه های 
آزاد هنری دارای مجوز از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و 
هنرجویان هنرســتان هنرهای زیبا وابسته به وزارت فرهنگ 

و ارشاد اسلامی هستند، 

مدیر کل ارشاد بوشهر: 

در سال گذشته بیش از 100 اجرای 
موسیقی زنده در استان برگزار شده است

امتیاز- پدیدار: مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
بوشهر گفت: در ســال ۱۴۰۲ بیش از ۱۰۰ اجرای موسیقی 
زنده در قالب های صحنه ای ، اماکن عمومی و کارگاهی در 

استان برگزار شده است و این فرایند همچنان برقرار است.
عبدالرحیم افروغ در خصوص خبر لغو کنسرت ها در بوشهر 
گفت:فضای موســیقی اســتان روند عادی و طبیعی دارد و 
چنانچه در یک برنامه تغییری ایجاد شــده باشد دلیلی بر لغو 
کنسرت ها در بوشهر نیســت. کما اینکه در دولت سیزدهم 

کنسرت های متعددی در استان برگزار شده است.
افروغ افزود:با توجه به برگزاری کنســرت ها در بوشهر باید 
قوانین و چارچوب های لازم در اجراها مورد توجه قرار گیرد 
و اگر خارج از چارچوب باشــد طبیعی است که محدودیت ها 

اعمال شود.

استاندار گلستان با اهداء لوح سپاس از 
مدیرعامل شرکت گاز استان قدردانی کرد

امتیاز- ســیاه بالایی: بــه پاس قدردانــی از زحمات 
و تلاش های مســتمر و ارزشــمند مدیرعامــل و مجموعه 
همکاران شــرکت گازاستان  درشــورای گفتگوی دولت و 
بخش خصوصی ، یوســفی رئیس اتاق بازرگانی اســتان با 
حضور در شرکت گاز  لوح سپاس  استاندار گلستان را به علی 

طالبی مدیرعامل شرکت گاز استان اهداء نمود .
در این لوح که در راســتای تحقق و اهداف و سیاست های 
نظام مقدس جمهوری اســلامی ایران اهداء شد دکتر زنگانه 
استاندار گلســتان مراتب  تشکرخود را از تلاش  انجام شده 
اعلام نموده و آرزوی توفیق روزافزون ایشــان را از خداوند 
منان  در جهت اســتمرار خدمت بــه نظام مقدس جمهوری 
اســلامی و رشد و توسعه اقتصادی استان مسئلت نمودند. در 
همین راســتا مدیرعامل گاز گلستان نیز به نوبه خود از ابراز 
لطف اســتاندار گرامی تقدیر نموده و توفیق خدمت به نظام  
مقدس را  افتخار ارزشــمند و بزرگــی برای خود و مجموعه 

شرکت گاز دانست.

واگذاری ۲10۶ واحد مسکن به 
مددجویان کمیته امداد گلستان

امتیاز- سیاه بالایی:95۰ میلیارد تومان برای ساخت این 
واحدها هزینه شد. همزمان با سراسر کشور و حضور وبیناری 
رییس جمهور ۲ هزار و ۱۰۶ واحد مســکن مددجویان کمیته 
امداد اســتان با حضور استاندارگلستان مورد بهره برداری قرار 

گرفت.
عیســی بابائی مدیر کل کمیته امداد استان گلستان گفت: 
۳۳هزار و ۸۶۳ واحد مســکن مددجویان کمیته امداد کشور 
باحضورریاست محترم جمهوری بصورت وبیناری افتتاح شد 
که سهم استان گلســتان از این تعداد ۲۱۰۶ واحد مسکونی 
اســت.بابائی فعالیت مســکن مددجویی را یکی از مهمترین 
برنامه های کمیته امداد عنوان و بیان کرد: ساخت این واحد 
ها از ابتدای سال ۱۴۰۲ شــروع که عملیات ساخت  ۲۱۰۶ 
واحد به پایان رسیده وعملیات اجرایی  5۰۰ واحد نیز درسال 
۱۴۰۳ در دســتور کار قرارگرفته که تا پایان ســال جاری به 
بهره برداری خواهد رسید .وی افزود: برای ساخت این واحد 
ها جمعاً مبلغ 95۰ میلیارد تومان هزینه شده است که درکنار 
تســهیلات بنیاد مسکن ،مبلغ ۱5۰ میلیون تومان توسط این 
نهاد بصورت بلاعوض و همچنین ۱۰ تن ســیمان ، ایزوگام 
،سنگ نمای ســاختمان نیز بصورت رایگان و تسهیلات 5۰ 
میلیون تومانی صنــدوق امداد ولایت به آنها اختصاص داده 
شده اســت . بابائی یادآورشــد: این واحد های مسکونی از 
پرداخت هزینه های صدور پروانه ساختمانی ، امتیازانشعابات 
آب، برق، گاز، نیز معاف شــدند.وی با اشاره به فعالیت های 
دیگر حوزه مسکن این نهاد، گفت: در سال گذشته ۳9۷ مورد 
تعمیرات مســکن با اعتباری بالغ بــر ۸ میلیارد تومان، ۲۷۷ 
مورد احداث فضای جانبی با اعتباری بالغ بر ۴ میلیارد و ۶۰۰ 
میلیون تومان ، 55۲ مورد لوله کشی گاز با اعتباری بالغ بر5 
میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان انجام شده و همچنین برای ۱9 
مددجوی متقاضی طرح نهضت ملی مســکن نیز ۱میلیارد و 

5۲۰ میلیون تومان هزینه شده است .
بابائی تصریح کرد: درسال گذشته بالغ بر ۳9 میلیارد تومان 
تســهیلات صندوق قرض الحســنه امداد ولایت به فعالیت 

های مسکن مددجویان اختصاص یافته است.

سرپرست فرهنگ و ارشاد اسلامی نظرآباد: 

فرهنگ  و هنر شامل عموم مردم  می شود 

امتیاز - لیلا پاشایی: مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی 
گفت: بر اساس آمار و گزارش مصرف گاز در سال ۱۴۰۲، بخش نیروگاهی 
به نسبت ۳ ســال اخیر، بیشترین حجم گاز مصرفی را به خود اختصاص 
داده است. نادر کمالی با اعلام این خبر افزود: با توجه به تعهد شرکت گاز 
برای تأمین گاز نیروگاه ها برای ۸ ماه از سال، علی ایحال در سال گذشته 
به فراخور نیاز نسبت به تأمین و حذف محدودیت های مصرف اقدام شده 
است. وی اظهار داشت: نیروگاه های استان در سال گذشته مصرف معادل 
۲ میلیارد و ۸5 میلیون مترمکعب گاز طبیعی را به خود اختصاص داده اند 
که این رقم به نسبت ۳ سال گذشته بیش از 99 میلیون مترمکعب افزایش 
داشته است. کمالی تصریح کرد: این شرکت در راستای تأمین پایدار جریان 
برق مشــترکین نیز همیاری لازم را داشته و در توزیع پایدار گاز مصرفی 
نیروگاه ها اقدام خواهد کرد. وی ادامه داد: در سایه صرفه  جویی در بخش  
های مختلف خانگی و گرمایش محیطــی ادارات و اماکن و محل  های 
عمومی، همکاری بیشتر واحد های صنعتی و تولیدی استان و نیز افزایش 
تولید گاز در بخش  های بالا دستی، زمینه افزایش سهم گاز تحویل شده 
به بخش  های مولدی چون نیروگاهها و کارخانه  های فولاد و پالایشگاه 
و پتروشیمی فراهم شده است. مدیرعامل شرکت گاز استان تصریح کرد: 
برگزاری ۷۲ جلسه مدیریت مصرف گاز، برنامه  های تبلیغاتی و فرهنگی 
بیشتر، کنترل دقیق مصـــارف، فشارهـــا و محدودیـت ها توسط مرکز 
مکانیـزه دیسپچینگ گاز استـان به صورت ۲۴ ساعته، حضور همکاران 

عملیاتی در سردترین ساعت های شب و روز در ایستگاه های گازرسانی، 
بازدید اولیه از مخازن سوخت دوم واحد های مصرف  کننده و صورتجلسه 
استفاده از سوخت جایگزین در هر بار تغییر سوخت، بررسی دقیق مصارف 
بخش  های مختلــف و اعمال محدودیت  های مؤثر بــا توجه به میزان 
مصرف، توجه ویژه و پایش مصارف لحظه  ای و روزانه اســتان و ارتقای 
دقت و صحت اطلاعات مصارف مختلف گاز اســتان و تجهیز واحدهای 
پایش دمای محیطی و افزایش کیفیت بازرســی ها و... از جمله اقدامات 
شرکت در مدیریت مصارف، جلوگیری از افت فشار گاز مشترکین خانگی 

و کاهش محدودیت مصارف بخش های زیرساختی استان بوده است.

امتیاز- عباس نژاد: وزیر کشــور گفت: توجه به راه های استان به 
ویژه منطقه بلوچســتان برای توسعه سواحل مکران بسیار مفید است 
چون راه زیربنای توســعه اســت و باید ارتقای راه ها و استانداردسازی 
آنها با ســرعت بیشتری انجام شــود و این مسئله در دستور کار جدی 
مســوولان باشــد.  احمد وحیدی شامگاه چهارشــنبه در جلسه ستاد 
پیشــگیری، هماهنگی و فرماندهی عملیات پاسخ به بحران سیستان 
و بلوچستان در فرمانداری شهرســتان کنارک اظهار داشت: مسائل و 
مشکلات سیلزدگان از لحظات اولیه توسط مسوولان به ویژه استاندار و 
فرمانداران در حال پیگیری است و مشکلات براساس اولویت پیگیری 
و مرتفع خواهد شــد و دولت در کنار مردم هســت و از هیچ کوششی 
برای حل مشــکلات مردم دریغ نخواهد کرد و این را مطمئن باشید. 
وی افزود: در بحث برق اقدامات لازم در حال انجام اســت و ان شاالله 
بزودی تمام مشــکلات مردم سیلزده حل شود و در ابتدا باید آب مردم 
به صورت سالم و بهداشتی تامین شود تا شاهد مشکلات دیگر در این 
مناطق نشوییم. کار اساسی برای زیرساخت ها انجام گیرد تا مشکلات 
کمتر شود و مردم به راحتی بتوانند با آسوده خاطر زندگی کنند و ترس 
و هراسی در هنگام بارندگی نداشتی باشند. وزیر کشور با اشاره به اینکه 
بیشتر جمعیت استان در روستاها هست لذا سرعت بیشتر در اجرای طرح 
های حوزه راه، برق، آب، تلفن و اینترنت و آبخیزداری در اولویت باشد، 
بیان کرد: مشکلات آبگرفتگی خانه ها در شهر کنارک نیز باید پیگیری 

شود و طرح های نیمه تمام فاضلاب شهری و هدایت آبهای سطحی به 
نتیجه برسد تا همیشه در کمترین بارندگی مردم با مشکل مواجه نشوند. 
اما در ابتدا به وســیله پمپ های قوی آب داخل خانه هر چه ســریعتر 
تخلیه شود. وحیدی ادامه داد: گرگروها )فرسایش خندقی خاک( برخی 
روســتاها را با مشکل جدی تخریب مواجه کرده که امیدواریم با انجام 
طرح های آبخیزداری و مهار آب ها بتوانیم گرگروها را ساماندهی کنیم 
و این آبی که سدها ر پر کرده است برای اشتغال و تولید مفید است. وی 
از تلاش همه دست اندرکاران و قشرهای مختلف مردم و مسولان برای 

رسیدگی به وضعیت سیلزدگان تشکر و قدردانی کرد.

 اختصاص بیشترین میزان گاز 
به بخش نیروگاهی آذربایجان شرقی 

 توجه به راه ها برای 
توسعه سواحل مکران جدی گرفته شود

وزیر کشور:مدیرعامل شرکت گاز استان اعلام کرد؛

امتیاز- رمضانی: معاون ســرمایه گذاری و توســعه کسب و 
کارهای سازمان منطقه آزاد اروند از امضای تفاهم نامه همکاری 
مشترک میان این سازمان و اتاق بازرگانی ایران و آلمان خبر داد.

 روح الله خزایی افزود: این تفاهمنامه در نشستی با حضور رئیس 
اتاق ایران و آلمان و هئیت همراه با هدف ایجاد سهولت در روابط 

و مراودات اقتصادی طرفین امضا شد.
وی ضمن تشــریح جایگاه اقتصادی و ظرفیت های اروند گفت: 
براســاس تفاهمنامه مذکور سازمان متعهد می شود فرصت های 
سرمایه گذاری خود را در اختیار اتاق مشترک قرار دهد و متقابلا 
اتاق تلاش می کند در نشســت های اقتصادی و ســمینارهای 

تخصصی این فرصت ها را به مخاطبین ارائه نماید.
این مقام مسئول خاطر نشان کرد: اعزام تجار و سرمایه گذاران 
آلمانی به منطقه، همکاری لازم به منظور احداث انبار و ســوله 
در مرز تجاری شلمچه برای بازرگانان و تجار معرفی شده توسط 
اتاق مشترک، ایجاد پایگاه تجاری آلمان جهت صادرات به عراق 
در ایــن مرز و همچنین همکاری طرفین برای برگزاری همایش 
ایران، آلمان و عراق در اروند از مهم ترین مفاد تفاهمنامه مذکور 
است. معاون ســرمایه گذاری و توسعه کسب و کارهای سازمان 
منطقه آزاد اروند در پایان تاکید کرد: مناطق آزاد ایران شــرکای 
اقتصادی و تجاری مطمئنی هســتند و اتــاق بازرگانی و صنایع 
ایران و آلمان مجموعه اروپایی مســتقل و توانمندی اســت که 
روابط تجاری جدیدی بین دو کشور برقرار کرده و همکاری های 

موجود را توسعه می بخشد.

امضای تفاهم نامه همکاری 
مشترک میان منطقه آزاد 
اروند با اتاق ایران و آلمان

امتیاز- پدیدار: مدیرکل بیمه ســلامت اســتان بوشهر گفت: 
بیمه ســلامت برای پوشــش هزینه های درمانی بیمه شدگان، در 
ســال ۱۴۰۲ با 5۷۴ مؤسســه تشــخیصی درمانی استان بوشهر 
قرارداد بست که ۱۷ درصد نسبت به سال ۱۴۰۱ رشد دارد. »داراب 
بارگاهی« گفت: یکی از اهداف بیمه سلامت، پوشش هزینه های 
درمانی بیمه شدگان اســت که برای اجرای بهتر این هدف، بیمه 
سلامت با مؤسسات تشــخیصی درمانی و پزشکان مستقر استان 
طرف قرارداد است. داراب بارگاهی افزود: برای پوشش هزینه های 
درمانی بیمه شدگان اســتان بوشهر، در سال ۱۴۰۲ نزدیک به ۱۷ 
درصد رشد قرارداد با مؤسسات تشخیصی درمانی و پزشکان استان 
داشتیم. او اضافه کرد: با توجه به بند »ل« تبصره ۱۷ قانون ۱۴۰۲ 
که موظف کرده که همه مؤسســات تشخیصی درمانی و پزشکان 
با ســازمان های بیمه گر پایه، قرارداد داشته باشند، تلاش کردیم و 
توانستیم با تعامل با دانشگاه علوم پزشکی و سازمان نظام پزشکی، 
شمار مؤسسات تشــخیصی درمانی طرف قرارداد با بیمه سلامت 
را از ۴۸۸ مؤسســه در سال ۱۴۰۱ به 5۷۴ مؤسسه در سال ۱۴۰۲ 
برسانیم که ۱۷ درصد رشــد دارد. بارگاهی ادامه داد: به دنبال این 
هســتیم که با رایزنی و پیگیری، دیگر مؤسســات و پزشکان هم 
طرف قرارداد شــوند و با رفتن به ســامانه بیمه سلامت به صورت 
الکترونیک قرارداد خود را ببندند تا بیمه شــدگان بتوانند از خدمات 
بیمه بهره مند شــوند. تعداد بیمه شــدگان بیمه سلامت در استان 
بوشــهر ۴9۱ هزار نفر هســتند که در صندوق های گوناگون زیر 

پوشش هستند و ۷5 درصد از آنان نیز رایگان بیمه شده اند.

رشد ۱۷ درصدی قرارداد 
بیمه سلامت با مراکز درمانی 

و پزشکان استان بوشهر 

امتیــاز- عزیزی: مهرداد کیانی شــهردار کــرج گفت: با کمال 
خوشــبختی باید این نوید را به مردم کرج بدهم اولین شــهری 

در ایران هستیم که از نعمت اتوبوس برقی برخوردار شده ایم.
شــهردار کرج در آیین افتتاح جایگاه شــارژ خودروهای برقی و 
رونمایی از ۴۰ دســتگاه اتوبوس برقی با بیان این مطلب گفت: 
این پروژه به همت مدیریت شــهری کرج و همراهی شــورای 
اسلامی شــهر کرج با کمک هزار میلیارد تومانی دولت به مردم 

کرج تقدیم شده است.  
مهــرداد کیانی افزود: باید تاکید کنم شــهر کرج این فرصت را 
داشــته که اولین شهری باشد که از نعمت اتوبوس محیط زیستی 

برقی استفاده کند.
شــهردار کرج همچنین ضمن ارایه گــزارش کوتاهی در مورد 
بودجه شــهری کرج، عنوان کرد: خوشــبختانه امســال بودجه 
شــهری از حدود چهار هزار میلیارد تومان بــه ۲۱ هزار میلیارد 

تومان افزایش یافته است.  
وی تاکید کرد: شــهروندان کرجی شــاهد هستند که به همت 
مدیریت شهری امروز شــهر کرج به یک کارگاه بزرگ عمرانی 
تبدیل شــده و یکی از این پروژه های بزرگ عمرانی راه اندازی 

خط اتوبوس بی آر تی در خرداد ماه امسال است.  
شهردار کرج در بخش پایانی صحبت های خود افزود: همچنین 
با هماهنگی لازم با سازمان شهرداری ها برای خرید تاکسی برقی 
نیز برای شهر کرج اقدام شــده و باز هم کرج اولین شهر کشور 

خواهد بود که تاکسی برقی در آن فعال می شود.

اتوبوس های برقی 
در کرج 

رونمایی شد

امتیاز- کلهر: فرماندار شهرستان بوئین زهرا به همراه مدیرعامل 
شــرکت آب منطقه ای قزوین، معاون آب و خاک ســازمان جهاد 
کشــاورزی و جمعی از بهره برداران پایین دست سد نهب ضمن 
بازدید از ســد و شبکه آبیاری آن در جریان روند رهاسازی آب سد 
نهب و نحوه توزیع حق آبه نواحی ســه گانه پایین دست سد قرار 
گرفتند. فرماندار شهرستان بوئین زهرا در این بازدید و جلسه با بهره 
برداران خواســتار توزیع عادلانه حق آبه ها براساس حجم فعلی و 
قابل توزیع ســد و رعایت انصاف در این خصوص شد. مدیرعامل 
شرکت آب منطقه ای قزوین نیز با اشاره به نحوه تخصیص آب سد 
نهب اظهار داشت: ملاک تقسیم آب این سد براساس تقسیم نامه 
و حق آبه های قدیمی  می باشد. بر اساس این حق آبه ها اراضی 
پایین دست به سه ناحیه تقسیم بندی می شود که ناحیه یک شامل 
شهرهای خرمدشت و نرجه و روســتاهای اطراف آن به مساحت 
حدود ۸۳۰۰ هکتار، ناحیه دو شــامل شهر اسفرورین و روستاهای 
اطراف آن به مساحت ۱۳5۰۰ هکتار و در نهایت ناحیه سه شامل 
شــهر شال و روستاهای اطراف آن به مساحت ۱5۰۰۰ هکتار می 
باشد. شایان ذکر اســت عملیات اجرایی سد نهب با ظرفیت ۱۲۰ 
میلیون مترمکعب بــا هدف بهبود آبیاری ۳۶۸۰۰ هکتار از اراضی 
کشــاورزی پایین دســت در تلفیق با منابع آب زیرزمینی، تغذیه 
مصنوعی و تامین حق آبه محیط زیست، در سال گذشته به پایان 
رسیده اســت. همچنین طول کانال اصلی شبکه آبیاری سد نهب 
۲5 کیلومتر است که در حال حاضر ۷ کیلومتر  از این کانال احداث 

و آب در آن جاری می باشد.

بازدید مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای قزوین از 
سد و شبکه آبیاری نهب 


